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“Hem avançat molt, tot i que no 
hem pogut fer tot el que volíem 
perquè no tenim majoria absolu-
ta.” Amb aquestes paraules van 
resumir tant el cap de Govern, 
Jaume Bartumeu, com el porta-
veu de l’executiu, Bruno Barto-
lomé, el que ha estat aquest dar-
rer any de feina duta a terme des 
de l’administració. De fet, van 
repassar, ministeri per ministe-
ri, quins han estat els projectes 
fonamentals que s’han treballat.

En aquest sentit, a Presidèn-
cia es va destacar la presentació 
al Consell General de la Llei del 
BOPA o del projecte de llei d’es-
tadística, així com la signatura de 
la Carta Europea de l’Autonomia 
Local. 

Pel que fa a Economia i Finan-
ces, entre els aspectes destacats 
hi ha el pla director d’estalvi i 
eficiència energètica de l’admi-
nistració, el projecte de llei de 
modificació de la Llei del Codi 
de Duana, la Llei de promoció de 
l’activitat econòmica, la primera 
emissió de deute públic i la pri-
mera operació de finançament 
internacional, a més a més, òbvi-
ament, de la signatura dels divuit 
acords d’intercanvi d’informació 
fiscal. 

Pel que fa a Afers Exteriors, es 
van posar de manifest les dife-
rents trobades mantingudes, en-
tre les quals la del cap de Govern 
amb Zapatero o la del titular 
d’Exteriors amb el seu homòleg 
espanyol.

Quant a Medi Ambient, Agri-

cultura i Patrimoni Natural, cal 
destacar l’adhesió al conveni 
marc de les Nacions Unides sobre 
el canvi climàtic, l’avantprojecte 
de llei de seguretat alimentària i 
salut animal, l’inici del procedi-
ment per a l’obtenció del segell 
d’Indicació Geogràfica Protegida 
i l’estratègia del paisatge.

A Educació i Cultura, es desta-
ca la realització de la Prova Ofici-
al de Batxillerat, la Llei d’autorit-
zació de la Universitat Oberta La 
Salle, la signatura de l’acord que 
garanteix l’accés als estudiants de 
batxillerat de l’Escola Andorrana 
a les universitats espanyoles i la 
recuperació i actuació d’urgència 
a l’hotel Rosaleda.

Pel que fa a Ordenament Ter-
ritorial, es remarca que es troben 
en curs 17 obres contractades 

abans d’aquest any i que s’han 
contractat 32 obres o comple-
ments d’obra per valor de 39 mi-
lions d’euros.

Des de l’executiu també es vol 
emfasitzar els plans parroquials 
de prevenció, seguretat i atenció 
ciutadana, i el reglament de revi-
sions mèdiques que elimina les 
discriminacions que ha tirat en-
davant el ministeri d’Interior. 

Pel que fa a Salut, es destaca 

el pla integral de lluita contra 
l’atur, la reorganització del mo-
del d’atenció sanitària, el Pla na-
cional per la igualtat i els acords 
de cooperació amb Catalunya.

Finalment, quant a Turisme, 
es remarca la recuperació dels 
mercats anglès i rus, i el Fòrum 
global de turisme que es farà el 
2011. En comerç destaca la sim-
plificació dels tràmits i la lluita 
contra l’intrusisme. 

L’executiu defensa la feina 
feta i els avenços aconseguits
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El cap de Govern va oferir ahir un esmorzar per fer un balanç de l’últim any.

El cap de Govern, Jaume Bar-
tumeu, va reiterar ahir els 
seus dubtes sobre la fórmula 
per la qual els socis privats del 
Centre de Tractament de Re-
sidus, CTRASA, són, alhora, 
socis i prestadors de serveis, 
i va posar de manifest que 
l’executiu prendrà una deci-
sió sobre el futur de la planta 
quan tingui l’auditoria que ja 
va encarregar fa un temps. De 
fet, va exposar que la via de la 
solució estarà recolzada en els 
resultats d’aquesta auditoria i, 
per aquest motiu, ahir no va 
voler avançar cap aspecte so-
bre cap a on pot anar aquesta 
decisió .

“El que planteja dubtes 
és que algú contracti un al-
tre que al mateix temps és 
soci i que, a més, no acabem 
de veure aquests serveis que 
han de prestar”, va exposar 
Bartumeu. El cap de Govern 
també va lamentar que sembli 
que tant Cespa com Novergie 
estiguin “molt animats” per 
acudir a la via judicial i so-
lucionar les diferències que 
hi ha entre ells i el Govern. 
Aquesta, de fet, va ser la seva 
resposta quan va ser qüestio-
nat sobre si l’afer pot acabar 
als tribunals.

Bartumeu va recordar que 

l’actual executiu ha de fer front 
a la gestió d’una adjudicació 
que ja en el seu moment no 
els va semblar l’adequada. Per 
aquest motiu, va afegir que el 
que interessa l’executiu és po-
der dur a terme aquesta gestió 
intentant que sigui el menys 
costosa possible per als cabals 
públics i que ocasioni els mí-
nims perjudicis possibles.

També va voler remarcar 
que els mateixos socis privats 
han fet públic el conflicte sor-
git, que es basa, segons va rei-
terar, en el fet que l’executiu té 
dubtes sobre si realment s’han 
prestat els serveis que estan 
estipulats. 

Sobre l’auditoria, també va 
reconèixer que està trigant 
més del que esperava, perquè 
ja fa uns mesos que es va en-
carregar la seva elaboració. 

El Govern reitera els 
dubtes sobre la situació 
dels privats a CTRASA
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Remarquen que 
és estrany que 

siguin alhora socis i 
prestadors de serveis

Lamenten que Cespa i 
Novergie semblin “molt 
animats” a una solució 

judicial

El cap de Govern, Jaume Bartu-
meu, va negar ahir que el minis-
tre d’Interior, Víctor Naudi, vul-
nerés el dret a la intimitat de cap 
agent en mostrar documentació 
relacionada amb els expedients 
disciplinaris als representants 
d’un dels sindicats del centre 
penitenciari. De la seva banda, 
el portaveu de l’executiu, Bruno 
Bartolomé, va acusar l’oposició 
d’instrumentalitzar l’assumpte i 
d’utilitzar el contingut d’un do-
cument confidencial del minis-
teri d’Interior per “malmetre la 
imatge del cos”. 

Després que els representants 
dels funcionaris del centre peni-
tenciari apuntessin la possibili-
tat de denunciar el ministre per 
una possible vulneració del dret 
a la intimitat, la setmana passa-
da va ser la consellera reformista 
Montserrat Gil qui va demanar 
explicacions al titular d’Interior 
durant l’última sessió de Con-
sell General. Naudi va admetre 
que havia mostrat uns docu-
ments al sindicat, però va mati-
sar que el contingut era de caire 
quantitatiu. En aquest sentit, el 
portaveu del Govern i secretari 
d’Estat d’Interior també va as-
segurar ahir que “la presentació 
dels fulls no es correspon amb la 
violació de drets fonamentals”. 

Durant la mateixa sessió de 
Consell General, l’oposició tam-
bé va acusar el ministre de vo-
ler “eliminar” parcialment els 
expedients disciplinaris d’al-
guns agents penitenciaris. Sobre 
aquesta qüestió, Jaume Bartumeu 
va matisar que Interior preveu 
“destruir la informació” relativa 
a les faltes que hagin prescrit. El 
cap de Govern va argumentar 
que, en diferents supòsits, “la 

legislació vigent estableix la pos-
sibilitat de cancel·lar els antece-
dents” si es demana la caducitat 
de l’expedient disciplinari.

De la seva banda, el secreta-
ri d’Estat d’Interior va lamentar 
que l’oposició utilitzés un do-
cument de treball “confidenci-
al” que ell mateix va enviar als 
sindicats del cos penitenciari. 
Sobre aquest tema, el cap de Go-
vern va explicar que “el resum 
d’aquella carta era un text pactat 
amb el sindicat, amb un redactat 
que enteníem les dues parts”, i 
en el qual es va consensuar el 
mot “eliminar” per fer referèn-
cia al procediment de supressió 
dels antecedents exposat prèvi-
ament. 

Bartumeu nega que Naudi hagi 
vulnerat el dret a la intimitat
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El ministre d’Interior, Víctor naudi, durant una sessió del Consell General.

El secretari d’Estat d’Interior acusa l’oposició d’instrumentalitzar el tema
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Jaume Bartumeu justifica 
l’eliminació de dades 

d’expedients disciplinaris 
que hagin prescrit


